



Engineer Hasan Suboh

Eng Hasan Suboh is General Manager and Energy Efficiency Expert at Eco Engineering and Energy Solutions " EcoSol ".

, Hasan holds a Chief Marine Engineer Certificate (Motor) with honor degree from The Arab Academy for Science and Technology and Maritime Transport in Egypt

He is a Certified Energy Manager 'from The Association of Energy Engineers Washington (2010)'.

Certified renewable energy proficinal 'from The Association of Energy Engineers Washington (2011)'

He has extensive experience in operation and maintenance (more than 20 years)
He has extensive experience in energy management (more than 10 years). He has worked as energy auditing department manger, where he was project manager for more than 80 energy and water audits, projects such as: schools, hotels, factories and commercial buildings. Also he managed and supervised several energy value engineering studies, environmental impact assessment studies, and energy and water conservation performance contracting projects, where he was in charge of evaluating, recommending, Implementing, and commissioning energy conservation measures

- Chairman of the energy committee JEA 2016
- Founding member of REES ENERGY.
- Member of JGBC.
- Member of JEA.
- Board Member of Jordan maritime association.

المهندس حسن صبح

المدير العام لشركة الشاملة لحلول الطاقة والبيئة "ECOSOL". ، حاصل على شهادة كبير مهندسين (موتور) مع مرتبة الشرف من الجامعة العربية للعلوم والتكنولوجيا والنقل البحري في مصر. مدير طاقة "معتمدة من جمعية مهندسين الطاقة - واشنطن (2010). محترف طاقة متجددة معتمد من جمعية مهندسين الطاقة - واشنطن (2011).

لديه خبرة واسعة تمتد لحوالي 20 عاما في ادارة المشاريع الهندسية – ادارة وصيانة وتشغيل كما لديه خبرة 10 سنوات في ادارة الطاقة والمياه. فقد عمل كمديرا لأكثر من 80 مشروع في مجال تدقيق الطاقة والمياه في عدة قطاعات مثل: المطارات المدارس والفنادق والمستشفيات والمصانع والمباني التجارية. كما أدار وأشرف على تنفيذ عشرات مشاريع الطاقة المتجددة ، ودراسات تقييم الأثر البيئي، ومشاريع الطاقة و المحافظة على المياه، حيث كان مسؤولا عن التقييم والتوصية، التنفيذ، والتكليف للحفاظ على الطاقة

المطلوبة. كما انه عضو في :

- رئيس لجنة الطاقة في الأردن نقابة المهندسين الأردنيين/ JEA سابقا
- عضو مؤسس في جمعية الشركات العاملة في قطاع الطاقة المتجددة الأردنية.
- عضو في المجلس الأردني للأبنية الخضراء.
- عضو في الجمعية الأردنية للطاقة المتجددة.
- نقابة المهندسين الأردنيين، JEA
- عضو مجلس إدارة الجمعية البحرية.